
 

 

                      

Z Á P I S 
 

z 6. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie konané  

dne 14. 11. 2012 
  

 

Dne 14. 11. 2012 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Magistrát města Karlovy Vary, zasedací místnost 5. patro 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15.00 hodin a skončeno v 17.30 hodin 

Přítomni: Mgr. Hana Janischová,  Věra Bartůňková, Zdeněk Slába, Mgr. Jan Poula,  

 Mgr. Vladimír Hůrka, JUDr. Radan Večerka 

Omluveni: Mgr. Jana Petříková 

Neomluveni:  /  

Hosté: Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí OKŠT 

 Mgr. Eva Doušová – ředitelka ZŠ Dukelských hrdinů, Moskevská 25,  

 Karlovy Vary 

 Mgr. Hana Lejsková – zástupkyně ředitelky ZŠ Dukelských hrdinů,  

 Moskevská 25, Karlovy Vary 

 Ing. Václav Kouba - projektant 

  

             

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu č. 5 / 2012  

3. Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 12. 09. 2012 

4. Přehled o počtech žáků na základních školách v Karlových Varech  

5. Informace o čerpání finančních prostředků z dotačních titulů EU ve školách 

6. Informace o rozpočtu OKŠT pro ZŠ a MŠ v roce 2013 

7. Otázky stavu a rozvoje vzdělávací soustavy v Karlových Varech v souladu s návrhem rozvoje 

koncepce školství v Karlovarském kraji   

8. Příprava plánu činnosti komise na rok 2013 

9. Zásady pro zadávání veřejných zakázek – praxe škol 

10. Informace Ing. Škaryda, vedoucího OKŠT o aktuálně prováděných investicích 

11. Plánované projekty odboru rozvoje a investic 

12. Různé, diskuze 

13. Návrh usnesení 

14. Závěr 

 



Jednání zahájila předsedkyně komise Mgr. Hana Janischová.  

 

 

1. Schválení programu 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 

 

2.  Schválení zápisu č. 5  / 2012 

Zápis č. 5 / 2012 ze dne 12. 09. 2012 byl schválen. 

Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová, Zdeněk Slába, Mgr. Jan Poula,  

Mgr. Vladimír Hůrka, Věra Bartůňková, JUDr. Radan Večerka 

proti:  nikdo   

zdržel se: nikdo 

 

3.  Kontrola plnění úkolů a usnesení z jednání dne 12. 09. 2012 

Byla provedena kontrola úkolů a usnesení z jednání komise dne 12. 09. 2012. Úkoly byly splněny. 

 

 

4. Přehled o počtech žáků na základních školách v Karlových Varech 

 

Tajemnice komise zpracovala a předala členům komise přehled o počtech žáků na základních školách 

v Karlových Varech podle stavu k 30. 09. 2012.  

 

5. Informace o čerpání finančních prostředků z dotačních titulů EU ve školách 

 

Tajemnice komise zpracovala a předala členům komise přehled čerpání dotací na základních školách 

v roce 2012. Celkově bylo z dotací EU vyčerpáno 8 319 929,23 Kč. Z dotace Ministerstva kultury a 

Karlovarského kraje bylo čerpáno dalších 112 692,00 Kč. Vedoucí OKŠT Ing. Škaryd předložil 

komisi přehled zpracovaných projektů základními školami v roce 2012 v celkovém  objemu  

20 308 836,00 Kč. 

 

6.  Informace o rozpočtu OKŠT pro ZŠ a MŠ v roce 2013 

 

Ing. Škaryd informoval členy komise o návrhu rozpočtu pro ZŠ a MŠ. V roce 2012 byl provozní 

příspěvek pro základní a mateřské školy ve výši 53 230 000 Kč. Pro rok 2013 je prozatím v návrhu 

rozpočtu pro základní a mateřské školy stanoven provozní příspěvek v celkové částce 52 792 000 Kč. 

Z celkového počtu 12 příspěvkových organizací dochází u 9 subjektů ke snížení provozního 

příspěvku, u 3 subjektů ke zvýšení provozního příspěvku (ZŠ Mozartova, ZŠ Truhlářská, 2. Mateřská 

škola). V rozpočtu je dále počítáno s finančními prostředky na opravy a technické zhodnocení 

školských objektů, v současné době kdy je rozpočet ve fázi přípravy však odbor kultury, školství a 

tělovýchovy nemá k dispozici konkrétní objem finančních prostředků, který bude do školských 

objektů investován.  

 



   

7. Otázky stavu a rozvoje vzdělávací soustavy v Karlových Varech v souladu s návrhem rozvoje  

    koncepce školství v Karlovarském kraji 

 

Předsedkyně komise Mgr. Janischová poskytla členům komise podrobnou informaci návrhu rozvoje 

koncepce školství v Karlovarském kraji. Do roku 2015 se očekává nárůst žáků. Poté budou počty žáků 

opět klesat. 

 

8. Příprava plánu činnosti komise na rok 2013 

 

Komise podrobně zhodnotila svou činnost v roce 2012 a konstatovala, že se podařilo většinu úkolů 

úspěšně splnit. Členové komise zašlou předsedkyni komise případné požadavky nebo náměty do plánu 

práce na rok 2013 a to do příštího jednání komise. 

  

9. Zásady pro zadávání veřejných zakázek – praxe škol 

 

Komise si vyslechla hodnocení Zásad pro zadávání veřejných zakázek Statutárním městem Karlovy 

Vary z pohledu praxe ředitelů škol. Uplatňování Zásad v praxi sebou přináší zvýšení administrativní 

zátěže pracovníků škol (sekretariát, školní jídelny). 

 

Komise ŠVD doporučuje Radě města Karlovy Vary s ohledem na snížení administrativní náročnosti: 

1) Zvýšit hranici zakázek malého rozsahu na dodávky a služby, které jsou v kompetenci 

pověřené osoby zadavatele, ze stávajících 60 000 Kč bez DPH na částku ve výši 100 000 Kč 

bez DPH.  

2) Zvýšit hranici pro zveřejnění dokumentace k veřejné zakázce ze stávajících 10 000 Kč na 

100 000 Kč.      

 

Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová,  Zdeněk Slába,Mgr. Jan Poula,  

Mgr. Vladimír Hůrka, Věra Bartůňková, JUDr. Radan Večerka 

  proti:  nikdo 

  zdržel se: nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

10. Informace Ing. Škaryda, vedoucího OKŠT o aktuálně prováděných investicích 

 

Ing. Škaryd poskytl komisi informaci o aktuálně prováděných nebo do konce roku 2012 plánovaných 

investičních akcích ve školských objektech: 

- MŠ Javorová (rekonstrukce) 

- MŠ kpt. Jaroše (výměna okenních a dveřních výplní) 

- MŠ Krušnohorská (výměna okenních a dveřních výplní) 

- MŠ Truhlářská (zateplení obvodových zdí budovy a oprava střešního pláště). 

 

Následně bylo diskutováno provádění stavebních prací za provozu školských zařízení. Je přínosné, že 

objekty budou zatepleny, budou vyměněny okenní a dveřní prvky, čímž dojde k úspoře na energiích, 

nicméně realizace takto náročných investičních akcí za chodu školského zařízení není ideální 

variantou.  



Komise ŠVD doporučuje Radě města Karlovy Vary přijmout taková opatření, aby se tato situace 

(realizace investičních akcí za provozu školského zařízení) v roce 2013 již neopakovala.  

 

Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová,  Zdeněk Slába,Mgr. Jan Poula,  

Mgr. Vladimír Hůrka, Věra Bartůňková, JUDr. Radan Večerka 

  proti:  nikdo 

  zdržel se: nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

11. Plánované projekty odboru rozvoje a investic 

 

a) Projekt vybudování školního hřiště pro ZŠ Dukelských hrdinů, Moskevská 25, Karlovy Vary 

 

Odbor rozvoje a investic předložil komisi ŠVD k posouzení projekt vybudování sportovního hřiště pro 

Základní školu Dukelských hrdinů, Moskevská 25, Karlovy Vary. V zastoupení odboru projekt 

představil Ing. Václav Kouba. Komisi zodpověděl dotazy spolu s ředitelkou školy Mgr. Doušovou.    

  

Komise ŠVD doporučuje Radě města Karlovy Vary zvážit možnost komplexního řešení prostoru 

včetně asanace budovy školičky a vytvoření zázemí pro správce sportovního areálu; komise 

doporučuje tento projekt realizovat s ohledem na finanční možnosti Statutárního města Karlovy Vary.  

 

Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová,  Zdeněk Slába, Mgr. Jan Poula,  

Mgr. Vladimír Hůrka, Věra Bartůňková, JUDr. Radan Večerka 

  proti:  nikdo 

  zdržel se: nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

b) Projekt ZŠ a ZUŠ Šmeralova 15 – půdní vestavba 

 

Odbor rozvoje a investic předložil komisi ŠVD k posouzení projekt půdní vestavby v objektu 

Šmeralova 15, Karlovy Vary. Komise diskutovala realizaci předložené investiční akce, byl 

porovnáván technický stav a vybavenost ZŠ a ZUŠ Šmeralova s dalšími školskými objekty 

v Karlových varech, nezanedbatelný vliv na realizaci má též záměr Karlovarského kraje k převodu 

zřizovatelských kompetencí ZUŠ A. Dvořáka. 

 

Komise ŠVD doporučuje Radě města Karlovy Vary pozastavit realizaci projektu do doby vyřešení 

převodu zřizovatelských práv k  ZUŠ A. Dvořáka v Karlových Varech.   

 

Hlasování: pro:  Mgr. Hana Janischová,  Zdeněk Slába, Mgr. Jan Poula,  

Mgr. Vladimír Hůrka,  JUDr. Radan Večerka 

  proti:  nikdo 

  zdržel se: Věra Bartůňková  

 

Usnesení bylo přijato. 

 



12. Různé, diskuze 

 

 Předsedkyně komise Mgr. Janischová nabídla členům komise možnost účasti na semináři 

regionálního školství, který se uskuteční 20. listopadu 2012 od 17,00 hodin v Praze. 

 Mgr. Janischová poděkovala vedení města za podporu při čerpání dotací na mimoškolní 

aktivity dětí a mládeže.  

 

 

 

 

 

Termín příštího jednání komise bude dne 16. 01. 2013 od 15.00 hodin v budově Magistrátu 

města Karlovy Vary, Moskevská 21, zasedací místnost v 5. patře.  

 

 

 

Dne: 21. 11. 2012 

 

 

 

Zapsala: Helena Volková, tajemnice komise    ____________________ 

                        

         

         ____________________ 

   Mgr. Hana Janischová 

    předsedkyně komise 

  

 


